
ZÁPIS
z 9. zasedání  Zastupitelstva obce Bí lov dne 27.3.2024

Pří tomni:  Zdeněk Fusik, Eva Slezáč ková, Daniel Hynek, Tomáš  Houska, Mgr. Anna
Horkelová a Tomáš  Vlč ek

Omluven :  Ladislav Trubianský

Program:

1 . Zallájení , schválení  proglamu, stanovení  ověřovatelů  zápisu
2. Schválení  vybrané ho dodavatele na realizaci projektu,,Areál sportovní ho klubu Bikos

Bí lov"
3. Smlouly
4. Rozpoč tové  opatí ení  312024
5. Rů zné
6. Závé r

1.1.) 9. zasedarrí  Zastupitelstva obce zaháji|  pan starosta. Konstatoval, ž e dneš ní  zasedání  bylo
řádně svoláno, r,yvěš eno na ú řední  i elektronické  uřední  desce a byli na něj pí semně pozváni vš ichni
ělenové  ZO, V době zahájení  je z celkové ho poč tu 7 zastupitelů  pří tomno 6 (omluven je p.
Trubianský), t j. nadpolovič ní  větš ina vš ech č lenů , takž e dneš ní  zasedání  je usnáš ení schopné  ve
vš ech bodech programu.
Dále p. starosta konstatoval, ž e zastupitelé  se seš li na pracovní m zasedáni, na které m byli
seznámeni se vš emi podklady k programu dneš ní ho zasedání  zastupitelstva.
DoporuČ il, aby se zasedáni ří dilo prograrnem, ktený byl souč asně s pozvánkou zaslán vš em č lenů m
ZO abyl řádně vyvěš en na ú řední ch deskách. Dotázal se, zda má někdo z č lenů  ZO návrh na změnu
nebo doplnění  dneš ní ho programu. Pan starosta navrhuje doplnění  bodu 6) Diskuse. Č í slovriní
následují cí ch bodů  se adekvátně posune. Pan starosta navrhl přijmout usnesení  č í slo :

č . 9.1.1.) ZO schvaluje doplněný program 9. zasedárrí  Zastupitelstva obce Bí lov
Hlasování  6 pro návrh, Schváleno

ověřovateli zápisl z dneš ní ho zasedání  urč il pan starosta p. Tomáš e vlč ka a p. Tomáš e Housku.
Nikdo neměl j iný návrh, hlasovalo se o přijetí  následují cí ho usnesení  :

č .9.1.2.) ZO urč uje ověřovateli zápisu p. Tomáš e Vlč ka a p. Tomáš e Housku.
Schváleno. Hlasování  6 pro návrh

Souč asně urč il p. staí osta zapi§ovatelkou dneš ní ho jednání  paní  Evu Slezáč kovou.
Usnesení  podepí š í  p, starosta a p. mí stostarostka Eva Slezáč ková.

Pan starosta lryzval ověřovatele zápisu z minulé ho zasedáni Daniela Hynka. aby se
rryjádřil, Podotkl, ž e zápis byl k dispozici k nahlé dnutí  v kancelaři OÚ, nikdo k němu

k zápisu
neuplatlril

připomí nky a oběma ověřovatelije podepsán.
Ověřovatel konstatuje, ž e zápis č etl a souhlasí
schválený,

s ní m. Na návrh ověřovatele je zápis považ ován za

2) Schválení  vybrané ho dodavatele na realizaci nrojektu ..Areál sportovní ho klubu
Bikros Bí lov"

Pan starosta infotmoval pří tomné , ž e do výběrové ho ří zení  se přihlásila jedna firma, a to K2
stavební  Moravia s.r.o., a splnila vš echny podmí nky. (Pří Ioha č . ] , tohoto zápisú . Dí ky tomu, ž e
bylajediná, nekonala se plánovaná elektronická aukce a firma byla r,yzvána kjednání  o podané



nabí dce. Výsledkem je sní ž ení  ceny o tři procenta z pů vodní  nabí dky, tzn. ž e cena je 52.447.450,-
Kč  s DPH.

Pan starosta se obsahle vyjádřil k,,pozvánce" na dneš ní  zasedé ní , kterou vš ak nerozeslala obč anů m
do schránek obec, ale někdo j iný, přič emž  se ani nepodepsal. Pan starosta odpoví dá najednotlivé
oté aky z,,pozváŇý' a uvádi tvrzeni v ní  uváděná na pravou mí ru.

 také  se vyjadřuje k dané  pozvánce - ohledně ceny projektu, výš e dotace, uvádí
specifika smlouvy. Pan starosta mimo j iné  podává informace ohledně dostateč né ho množ ství
financí  na vlastní  podí 1 na projektu a uvádí , kdy nám konč í  termí novarré  vklady. Od smlouvy s
firmou na projekt, lze kdykoli odstoupit bez sankcí . Odpoví dá p. starosta, reaguje p. Vlč ek

:  od koho budou dalš í  pení ze na projekt? Ví me přibliž ně,. kolik nám kraj dá? Jak dlouho
bude trvat výstavba? Kdo bude areál udrž ovat? Odpoví dá pan starosta

 Letos jsou Krajské  volby, obec nemá ž ádný papí rový pří slib, takž e obec nemá
ž ádný oť tciálni pří slib. S kterou konkré tní  osoboujsi jednal? Odpoví dá p. starosta

.  Pokud obec nedostane dotaci, bude dále řeš it realizac1? Odpoví dá pan starosta

.  Budeme mí t nájemce, pokud si to bikrosový spolek nevezme do nájmu ? Máme
náhradu? Kolik klubů  je v republice? Odpoví dá p. starosta

. :  Pokud nedostaneme dotaci, bude si obec např. brát ú věr? Odpoví dá p. starosta

 Y roce 2021jsme zač ali akcí  Bikros za 9 mLL Kč , a nyní  jsme n a 52 mil, Kč . Jak je
to mož né  ž e to š 1o tak nahoru? Odpoví dá p. starosta

:  je cena pů vodní ho projektu srovnatelná s dneš ní  cenou? Odpoví dá p. starosta.

. :  Zmé nily se krité ria projektu? Kdo zadával krité ria pro projektovou dokumentaci?
Byl někdy .  na pracovní m nebo veřejné m zasedáni zastupitelstva obce? Odpoví dá p.
staí osta

 Dostanou se tam děti zBilova? Odpoví dá p. starosta

 Budou hodiny pro veřejnost? Jak to bude finanč ně oš etřené  pro obč any Bí lova?
Odpoví dá p. starosta

.  Je to stále za 52 mi1 výhodné , rentabilní ? Odpoví dá p. starosta

. :  I (olem akce areál Bikros se hodně mluví , myslí  si, ž e by měla být nejdří v vlí zená
dotace a pak tepne dělat projektovou dokumentaci a dalš í  kroky. Je š koda, ž e tady 
není , a nemů ž e nám přiblí ž it tento sport. Odpoví dá p.starosta

. :  přihlásila se pouze jedna firma? To znamená, ž e se nemů ž e vybí rat, odpoví dá
p.starosta

. :  Jak dlouho visela ta zakí zka na profilu? Odpoví dá p. starosta

. :  Byli jste se pr9zentovat na NSA? odpoví dá p. Starosta

 Máte smloulu na to zpfostředkováni zadáni dotace? Odpoví dá p. starosta

. :  Jsou to uznatelné  náklady - výbé rové  řizení ? Odpoví dá p. starosta

Dalš í  dotazy a připomí nky nebyly, p.starosta navrhl přijmout toto usnesení  :

č .9,2,1.) ZO schvaluje uzavření  Smlouvy o dí lo s lybraným dodavatelem pro realizaci akce
"Areál sportovní ho klubu Bikros Bí lov", a to mezi Obcí  Bí lov a firmou K2 stavební  Moravia
s.r.o. IC28573994 se sí dlem Poč áteč ni 429110, 710 00 Slezská Ostrava
Schváleno. Hlasování  5 pro návrh, 1 proti návrhu (Horkelová)



3.') Smlouvy

3.1.) Z dů vodu chybných ú dajů  ve 3 smlouvách se společ ností  CETIN, schválených na minulé m za-
sedání  Zastupitelstva, předlož il p. starosta návrh na zruš ení  3 schválených usnesení , týkají cí ch se 3

smluv se společ ností  Cetin. Zároveň pan starosta navrhl uzaví it 3 nové  smlouvy se správnými ú daji,
(oří ] oh] l č . 2,3,1 tohoto záoisu)
Dotazy ani připomí nky nebyly, p.starosta navrhl přijmout následují cí  usnesení  :

č . 9.3.1.) ZO ruš í  usneseni č . 8.5.2) z8. zasedání  zastupitelstva ze dne 6.3.2024,
Hlasování :  6 pro návrh

č . 9.3.2.) ZO ruš í  usnesení  č . 8.5.4) z8. zasedání  zastupitelstva ze dne 6,3.2024,
Hlasování :  6 pro návrh

č . 9.3.3.) ZO ruš í  usnesení  č . 8.5.5) z 8, zased,ání  zastupitelstva ze dne 6.3.2024.
Hlasovriní :  6 pro návrh

Č . 9.3.4.) ZO schvaluje uzavření  Smlouvy o umí stění  veřejné  komunikač ní  sí tě mezi Obcí
Bí lov, spoluvlastní kem Budoly č .p.24, stojí cí  na pozemku parc. st. 290, v katastrálnim
ú zemí  Bí lov, obci Bí lov, zapsané  na LV č . 402, Katastrální ho ú řadu pro Moravskoslezský
kraj, katastrální  pracoviŠ tě Nový Jič í n (Budova)o a to tall. ž e Bytové  druž stvo Bí lov vlastní
podí l 491100 a Obec Bí lov podil 51/100; a společ ností  CETIN a.s., Č eskomoravská 2510tlg,
Libeň, 190 00 Praha 9, jejimž  předmětem je umož nění  společ nosti CETIN umí stit, provo-
zovat, udrŽovat a opravovat na Budově nadzemní  komunikač ní  vedení  veřejné  komunikač ni
sí tě za náhradu ve výŠ i 100,- Kč ,, z č ehož  kaž dé mu z Vlastní ků  bude uhrazena poměrná č ást
Náhrady dle výŠ e jejich spoluvlastnických podí lů  na Budově. Bytové  druž stvo obdrž í  Náhra-
du ve výš i 49,- Ké  a Obec Bí lov obdrž í  Náhradu ve výš i 51,- Kč .
Schváleno. Hlasování  6 pro návrh

Č . 9.3.5.) ZO schvaluje uzavření  Smlourry o umí stění  veřejné  komunikač ní  sí tě mezi Obcí
Bí lov, vlastní kem pozemku parc. č .22í  (Pozemek l), jehož  souč ástí je budova č .p. 14
(Budova), LV 10001, vŠ e v katastrální m ú zemí  Bí lov, v obci Bí lov, a společ ností  CETIN a.s.,
Ceskomoravská 2510l19, Libeň, 190 00 Praha 9, její mž  předmětem je umož nění  společ nosti
CETIN umí stit, provozovat, udrž ovat a opravoyat na Pozemku 1 nadzemní  komunikač ní  ve-

^  dení  veřejné  komunikač ní  sí tě za náhradu ve výš i 50,- Kč .
Schváleno. Hlasování  6 pro návrh.

Č . 9.3.6.) ZO schvaluje uzavření  Smlouly o umí stění  veřejné  komunikač ní  sí tě mezi Obcí
Bí lov, vlastnikem pozemku parc, š .220 (Pozemek 1), jehož  souč ástí  je budova č .p. 10

(Budova), LV 10001, vŠ e v katastrální m ú zemí  Bí lon v obci Bí Ion a společ ností  CETIN a.s.,
Ceskomoravská 2510l19, Libeň, 190 00 Praha 9, její mž  předmětem je umož nění  společ nosti
CETIN umí stit, provozovat, udrž ovat a opravovat na Pozemku 1 nadzemní  komunikač ní  ve-
dení  veřejné  komunikač ní  sitě za náhradu ve výš i 50,- Kč .
Hlasování :  6 Pro návrh

4.) Rozrroč tové  opatření  3/2024
RozpoČ tové  opatření  č ,3/2024 sestavil finanč ní  výbor a správce rozpoč tu ke dni 27 .3.2024 bří loha
č . 5 tohoto Zápisu)
Dotazy, připomí nky nebyly, pan starosta navrhl přijmout usnesení :

č . 9.4.1.) ZO schvaluje Rozpoč tové  opatření  č .312024
Schváleno. Hlasování :  6 pro návrh



5.) Rů zné
Pan starosta informoval pří tomné , ž e k podaní  nové  ž ádosti o dotaci na,,Areál sportovní ho klubu
Bikros Bí lov" z NSA, rnýzva 512024, je třeba dolož it spolufinancování  té to investič ní  akce (použ ití
finanč ní ch prostředků  z rozpoótu ž adaí ele), a to ve qýš i nejmé ně 30%  způ sobilých wýdajů  projektu
a celkových nezpů sobilých výdajů  projektu dle pravidel dané  dotač ní  výzvy.
Dotazy ani připomí nky nebyly, pan starosta navrhl přijmout usnesení :

Č . 9.5,1,) ZO schvaluje spolufinancování  investič ní  akce "Areál sportovní ho klubu Bikros Bí -
lov" z rozpoč tu obce Bí lov pro dofinancování  jeho podí lu, a to ve výš i nejmóně 307. ze způ so-
bilých výdajů  projektu a celkoqých nezpů sobilých výdajů  projektu dle pravide|  dotač ní  qýzly
z NSA- Výzva č ,512024, F'inanč ní  prostředky v pož adované  výš i jsou zatí m ulož eny na termí -
novaných vkladech.
Schváleno. Hlasování :  5 pro návrh, i proti návrhu (Horkelová)

č ,9.5.2.) ZO uděluje §taro§tovi obce p. Zdeňku F'usikovi pravomoc pro provedení  dvou roz-
poč tových opatření , týkají cí ch se výhradně zapojení  finanč ní ch prostředků  po ukonč ení  ter-
mí novaných vkladů  a jejich použ ití  pro í inancování  akce ''Areál sportovní ho klubu Bikros
Bí lov"
Schváleno. Hlasování :  5 pro návrh, 1 se zdrž el (Horkelová)

6.) Diskuse

. :  Bude ješ tě probí hat schvalování , bylo by dobré  pozvat , aby představil
Bikros, a jakou má představu o fungování .

.  Kolik stojí  pronájem takové to dráhy např. pro tré niŇ? Odpoví dá p. starosta

.  Je zpracovaná analýza, ž e se mů ž ou postavit takové  3 projekty? V jakóm objemu
budou pří jmy obce. Je třeba např. spravit cesty, když  í ady bude Bikros? Existuje tedy analýza, ž e se
né ml pení ze vrátí ? Odpoví dá p. starosta, p. Vlč ek

, :  Je mož né , ž e by fotbalisté  mohli využ í vat objekt Bikosu, mají  přece jenom větš í
základnu než  Bikros? Odpoví dá p. starosta

.  Mohou fotbalisté  např. použ í vat š atny v hale? Odpoví dá p. starosta

.  Proč  nebyla tato velká akce projednávána s š irokou veřejností ? Proč  nejsou obč ané
seznámeni s areálem? Jak budou moct obč ané  i,yuž í vat tento objekt? odpoví dá p. starosta.

.  Máme strach, ž e naš e děti se na Bikros nedostanou. Je mi lí to, ž e se tady staví  areál
pro  a pro 4 lidi.

. :  Na Č oV byla poskytnuta dotace? Pominula doba udrž itelnosti? odpoví dá p. sta-
rosta

. :  Řeš ily se kontejnery? Hlavně ujejich domu, kdeje neustále nepořádek. Navrhuje přesu-
nutí  nebo naqýš ení  množ ství  kontejnerů . Odpovidá p. starosta

.  Natahoval se intemet, co budou dělat se starym vedení m? Odpoví dá p. starosta

.  Při podaní  ž ádosti o stavební  povolení  na,,Areál sportovní ho klubu Bikos Bí lov",
ť trma,kí erá ž ádala o povolení , ho podávali bez projektu? Odpoví dá p. starosta

7.\  Závé r č as ukonč ení  18:20



ZapsalaEva Slezáěková

Ověřovatelé  :  Tomáš  Houska

Tonráš  Vlč ek

Zdeněk Fusik, stlosta


